
PROTOKOL
SB – møde onsdag d. 27.04.2022 kl.17.30 -19.00
(fra kl. 19-20 er der infovalgmøde)

Mødedeltagere:
Jesper Brønnum, Sofie Bang, Pernille Kaas, Martin Rytoft, Rikke Bladt Nielsen, Jesper
Markmann, Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,
Afbud: Kristine Jensen, Rebecca Stelzig

Elevrepræsentanter: Zain Ul-Abideen Shah(formand), Milla Sørensen (næstformand)

Martin Neergaard udtræder af bestyrelsen. En stor tak til Martin for den store
indsats han har ydet i den årrække, han har siddet i skolesbestyrelsen på
Holmeager. Sofie Bang indtræder for resten af skoleåret.

TAK også til Zain for indsatsen som elevrepræsentant i SB.

SB-66: Godkendelse af dagsorden - OK

SB-67: Orientering fra:
Formanden
Der er kommet skriv fra kommunen ang. ønske om at modtage
skolebestyrelsens forretningsorden. Der rundsendes forretningsorden til
gennemsyn - kommentarer modtages senest onsdag i næste uge.
Skolerådsmøde i næste uge - primært om ukrainiske flygtninge og om
Greve Gymnasium ift reformforslag.
Drøftelse i SB om holdninger til ovenstående, samt hvordan man evt. kan
handle på det.

Ledelse
Valg til Skolebestyrelsen på skolen: Rikke træder ud, Rebecca forsætter
sammen med nyvalgt Louise (skolens TR)
Drøftelser om ukrainske børn- HO sidst i køen ift. modtagelse grundet
mindst plads samt er ikke modtage-skole.

Medarbejderne
Planlægning af featureugen er igang. Hyggeligt at være igang på kryds og
tværs.
Fagfordeling er igang - sidste del af fagfordelingen imorgen. Gået
nogenlunde indtil nu, men det fylder i processen.

Elevrådet
5. klasse har skrevet en artikel i Sydkysten - Elevrådet bakker op om
dette.
Trafiksnak  - kommer i senere punkt.

SB-68: Valg til SB her til foråret. Kort info om proceduren herfra v. Leon

Status på processen.
PT har kun Sofie meldt sig på banen ift. opstilling. Der skal nok laves lidt
benarbejde for at få gjort mere opmærksom på valget.



Leon gennemgår tidsplanen/processen.

Hvis forælder til co-teaching barn stiller op, så er de garanteret plads (én
plads i SB skal gå til co-teaching). SB ønsker at LMI sender opfordring
direkte til denne forældregruppe om opstilling.

Send generel reminder ud om SB valget.

SB–69: Muligt byggeri af daginstitution – Hvad er status på den nuværende
situation – bordet rundt.

Det hurtigtarbejde udvalg er blevet enige om ikke at indstille Holmeager
som byggegrund, men istedet pege på Damager eller Borgerhus-området.
Intet er dog endeligt endnu.

Borgmesterne har udtalt, at eleverne på Holmeager ikke skal være
bekymrede ifm. avisartikel skrevet af 5. klasse på skolen.

SB-70: Ressourcetildeling for det indeværende skoleår (hvis det er
modtaget), v. Leon

Vi har ikke modtaget en endelig udmelding, men tilnærmet budget. Som
tidligere år justeret ift. generelle lønstigninger. Ikke justeret ift generel
prisstigning ifm. rammebudgettet.

Budget 2021 - vi havde 300.000 til gode fra PPR, men er ifm. at skolerne
generelt skulle aflevere penge for at overholde servicerammen, så er de
røget retur til kommunen. SÅ budgettet fra sidste år er gået i nul.

SB-71: Forslag til nye forventninger til forældreråd og
forældrekontaktperson med udgangspunkt i de erfaringer vi som
ledelse har gjort gennem de seneste år, v. Leon

Oplæg til ny måde at arbejde med forældreråd.
Mere fokus på fællesskabet og elevarrangementer - mindre på
forældrerådet som tovholdere på trivsel for enkeltelever /mindre grupper.
Så alle forældre biddrager til det fællesskab som klassen fremfor de få.
Trivsel skal håndteres med de pågældende forældre og skole.
4 arrangementer /4 perioder - alle skriver sig på ét sted ved første
forældremøde.

Der er forslag om at tilføje, at SB medlemmer kan fritages fra at skulle
arrangere i egen klasse.

Ledelsen udarbejder ordlyd til nyt princip omkring
forældreråd/aktivitetesgrupper blandt forældrene i klassen på
Holmeagerskolen.

SB-72: Plan for gennemgang af SB principperne – evt. fordeling af opgaver
i SB, herunder hvordan SB vil arbejde videre med de trafikale
forhold omkring skolen. Elevrådet har input hertil.

TRAFIK:



Zain og Milla fremlægger oversigt og deres observationer.
Der er forslag til bump ved svinget hen mod skolen (faggangen). Få tegnet
op hvor kørselsretningen er til/fra Holmeager.
Cykelparkering - ikke plads til cyklerne. Flere cykelstativer ønskes.
Rundkørsel-området - tegne op hvor cykelsti/fodgængere skal bevæge sig.
"Fodgængerovergang".

Svinget er særligt et voldsomt stort problem. Der køres meget stærkt og
der cykles på kryds og tværs.

Der gøres opmærksom på stort vandhul ved regnfald, som også bør
udbedres.

Opmærksomhed på færdselslære i klasserne ift. området omkring skolen.

Ledelsen lave et skriv til kommunen bakket op af SB og Elevråd mhp.
forbedringer af de trafikale forhold, så der opnåes bedre sikkerhed.

ØVRIGE PRINCIPPER:
De skal revideres i løbet af det næste år. Der er 16 principper. Tage 4
principper af gangen, komme med kommentarer såfremt de kræver
ændringer - men fokus på at de også blot kan forsætte i nuværende form.

Starte med principperne 1.3/ 1.4/ 2.2/ 2.3

SB-73: Status på sygefravær v. RB

En del fraværende pt, men det skyldes ikke så meget sygdom - mere
afvikling af ferier mv.

Punktet fremadrettet ikke fast på dagsorden, men ledelsen orientere SB,
såfremt der er noget atypisk. Fremadrettet blot som fravær - i bred
forstand.

Opmærksomhed på at fravær af lærer kan være meget forskelligartet -
ikke nødvendigvis sygdom.

Der spørges til om der ikke kan laves fast aftale for, at lærere melder ud til
deres klasse ift. kommende fravær. God information at få som forælder.
Der gøres opmærksom på, at vi ikke kan pålægge medarbejdere at
orientere om årsag til fravær, men vi kan godt opfordre til, at man melder
ud, at man er væk med planlagt fravær.
Fra medarbejderperspektiv kan der være forskellige holdninger til, om man
ønsker at orientere forældrene om fravær.

Håndtering af langtidssygemeldinger kan være svær ift. udmeldinger, da vi
er underlagt forskellige regler/retningslinjer, da der er krav om en vis
afklaring af forløbet, inden der kan meldes ud - gælder også en fast
vikardækning af et sådant forløb.

SB-74: Evt. samt punkter til næste møde

Eventuelt



møde i SFO forældrerådet primært om SFO sommerfest
Featureuge invitation på vej til forældre
Skolefoto -kontrakt til underskrift i SB. Pernille læser igennem og
returnerer.

Punkter til næste møde:
Gennemgang af principper: 1.3/1.4/2.2./2.3

SB-75: Forældrehenvendelser

Sag i 8. klasse - chikane mod andre elever mv. Forældrehenvendelse ang.
dette, forældrene ønsker politianmeldelse, men skolen kender på dette
tidspunkt ikke personen som chikanerer. Sagen er opklaret efterfølgende.
Forældreparret har i mellemliggende periode klaget til DCUM over sagen.
Der skal laves en handleplan ifm anmeldelse til DCUM.

Dialog med forælder omkring afhentning/ barn der forlader matriklen uden
personalets viden. Forælder utilfreds med håndteringen.
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